
2021-09-07

Referat af bestyrelsesmøde

Grundejerforeningen Skt. Klemens (Det Gyldne Kvarter)

Til stede: Sune Nielsen SN, Brian Hansen BH, Ole Borg-Hansen OB

Afbud:  Henrik Jørgensen HJ (referent), Søren Martin Agerbæk SA, Lars Nielsen LN, Mads Skyggelund MS

Mødet afholdt 2021-09-07 kl 19:00 på Gyldenhøjen 4

1. Godkendelse af dagsorden

Alle godkender

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde

Alle godkender

3. Valg af referent

Sune

4. Evaluering af generalforsamling

Det gik godt. Ingen anledning til ændringer fremover.

5. Evaluering af service på de grønne områder

Sune tager fat i PA service for at aftale en gennemgang

6. Status på inddragelse af kontingent

Der mangler 20 indbetalinger, samt Hejco og FAB, der først får tilsendt opkrævningen nu.

7. Status på multibane belysning, reparationer og reetablering af græs

Der er er rykket for at få reparationerne gennemført. Mht. græs, tages en dialog med PA service

8. Vejbelægningens tilstand

a. Har kommunen taget ansvar for revnerne?

Det er Søren der har dialogen, så ingen status da han ikke er tilstede.

9. Status for investering af vejfond

Årets vejfond beløb er overført til investeringskontoen.

Referatet skal godkendes ved efterfølgende bestyrelsesmøde, og lægges derefter på hjemmesiden.



2021-09-07

a. Ansøgning om udbyttefrikort

Der er ikke sket mere siden sidst.

10. Muldvarpebekæmpelse

Muldvarpene er aktive igen nede ved Dahlsvej. Bekæmpelse er bestilt

11. Procedurer for betalinger og godkendelse af betalinger

Formand og kasserer har aftalt en procedure for mail påmindelse så vi er sikre på at betalinger ikke

bliver glemt.

12. Opdatering af næste års plan (årshjul)

Opdateret

13. Ladestander

Brian undersøger om det kan svare sig at sætte en ladestander op.

14. Næste møde

Planlægges på et senere tidspunkt

15. Eventuelt

Stien mellem Gyldenhøjen og Gyldenhusvej har taget skade af vand udledt fra et byggeri. Mads

tager kontakt til byggefirmaet for at få reetableret den.

Referatet skal godkendes ved efterfølgende bestyrelsesmøde, og lægges derefter på hjemmesiden.


